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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992, 
6201  BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 11 juni 2018  
 
Betreft: Art. 47-vragen situatie voorplein Station Maastricht. 
 
Geacht college, 
 
Op dit moment staan er veel fietsen op het voorplein van Station Maastricht.  
Er is dus duidelijk behoefte voor het stallen van fietsen voor het station. De eigenaar van deze fietsen 
wenst dus geen gebruik te maken van de ondergrondse stalling of de fietsenstalling bij het 
busperron. In dat kader stel ik de volgende vragen: 
 

1. Gaat de gemeente hierin nog op een adequate wijze voorzien? En zo ja, op welke wijze denkt 
men hieraan invulling te geven? 

2. Is het college het met mij eens dat deze wijze van stallen van fietsen mogelijk ook 
veroorzaakt kan worden door onwetendheid van de fietser? En zo ja, op welke wijze denkt 
het college hierin verandering te brengen? 

3. Is het college het met mij eens dat extra reclame voor of verwijzing (gerichte campagne) naar 
de ondergrondse fietsenstalling hierin soelaas zou kunnen bieden? En zo ja, op welke wijze 
en termijn denkt het college hier mee aan de slag te gaan? 

 
“Je fiets wil nooit meer anders” werd door Stientje van Veldhoven gezegd bij de opening van de 
nieuwe ondergrondse fietsenstalling. 
 

4. Wat te doen als de fietser geen OV kaart heeft? Is nagedacht over de wijze waarop de klant 
zonder OV kaart toch geholpen kan worden? 

5. Wat te doen als de fietser niet wenst te betalen? Is nagedacht over hoe om te gaan met deze 
klant? 

 
Ook ontstaat er ondertussen een gevaarlijke situatie op het stationsplein. Omdat er op het voorplein 
geen duidelijk fietsparkeerbeleid is, raken vluchtroutes  (bijvoorbeeld rond de toreningang) versperd. 
Direct gevaar schuilt in het “mis plaatsen van fietsen”. De aanrijroute voor de brandweer wordt 
geblokkeerd. Als de brandweer tot inzet moet komen, banen zij zich wel een weg. 
 

6.  Zou dat ook op een andere manier kunnen? 
 
 
 



 
 
Daarnaast is de ongecontroleerde wijze van fietsstallen op het plein, gevaar voor de wandelaar, lees 
“overige gebruikers van het voorplein.” 
Vorige week zijn twee oude mensen gevallen. Verwondingen aan armen en knieën, kapotte kleding. 
 

7. Bent u het met mij eens dat dit voorkomen had kunnen worden bij een duidelijk 
stallingbeleid? Zo ja, aan welke oplossingen denkt u? 

 
 
Henny Willems 
Senioren Partij Maastricht 


